

Sunkids Kindergarten 加州天地幼稚園
Admission List for Sunkids Kindergarten 2020 2021
K 班取錄名單

Application No. 申請編號

SK20A103	SK20A113	SK20A117	SK20A120
SK20A124	SK20A133	SK20A139	SK20A154
SK20A155	SK20A160	SK20A171	SK20A178

For those who have been accepted:

- 1. A parent of those who have been accepted will receive a WhatsApp message to confirm the acceptance status. The message will indicate which class the applicant has been admitted to.**
- 2. Those who have been accepted must reply to the message to indicate if they will accept the offer or not.**
- 3. From November 6, 2019 to November 9, 2019 (10 am to 12 noon and 2:00 to 5:00 pm Wednesday to Friday and 9:30 am to 1:00 pm on Saturday), a parent can go to the main school reception area through the Yuet Wu Villa Block 5 entrance to sign the letter of acceptance and pay the retention fee. Please kindly bring along your child's birth certificate and your HK ID card to verify your relationship with the applicant.**

For those who have been rejected:

A parent of those whose application is not successful will receive a WhatsApp message to confirm the status. A letter will be sent to them at a later date.

For those who are on the waiting list:

A parent of those applicants who are on our waiting list will be notified through a WhatsApp message. Please reply to the message to indicate that you have accepted your child to be on our waiting list. This waiting list will be valid until May of 2020. Some of the applicants on our waiting list might be accepted after the second round of interview held between November 12-13,2019. A letter regarding the waiting list status will be sent to them after the announcement of the results for the second round of interview.

在後備名單上的考生

1. 考生之一位家長將收到一個 WhatsApp 訊息確認考生在後備名單內
2. 收到後備名單訊息的家長請回覆是否接受 貴小朋友在後備名單上
3. 後備名單將有效至 2020 年 5 月,部份在後備名單上的考生將有機會在 2019 年 11 月 12-13 日第二輪面見後被取錄
4. 確認已在後備名單上的確認信將會在第二輪面見成績宣佈後寄上

被取錄的考生

1. 家長將收到一個取錄確定的 WhatsApp 訊息此訊息將告知小朋友被取錄班級時段.
2. 收到此取錄訊息的家長,請回覆並告知接受學位與否.
3. 由 11 月 6 日到 11 月 9 日
星期三至五 :上午十時至十二時,下午二時至五時
星期六 : 上午九時半至一時。

取錄考生之家長請在以上時間內到悅湖山莊五座側學校入口的校務處，簽署取錄通知書及繳交留位費,請攜帶考生出世證明書副本及家長香港身份證明文件

不被取錄之考生

1. 考生之一位家長將收到一個面見不取錄 WhatsApp 確認訊息,而通知信則會在稍後寄上.